
Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

Komise sportu 

konané dne 9.6.2014 od 16:00 v zasedací místnosti MěÚ Litoměřice, Pekařská 2 

 

Přítomni: 

• Ing. Ivo Elman 
• Radek Bania 
• Mgr. Václav Červín 
• Petr Dvořák 
• Libor Hejhal 
• Mgr. Martin Hrdina 
• Ing. Jan Hrkal 
• Daniel Krýsl 
• Ing. Andrea Křížová  
• Ing. Josef Mayer 
• Daniel Sadil 
• Mgr. Jiří Sekyra 
• Eduard Šíf 
• Jaromír Tvrzník 
 

Nepřítomen:   

• Petr Dvořák 
 
Hosté: 

• Mgr. Rita Vlčková 
• Karel Němec 

 
Jednání řídil: Ing. Ivo Elman 

Zapisovatel: Hana Pospíchalová 

Program: 

1. Mgr. Rita Vlčková – sportovní jarmark 
2. Pan Karel Němec – informace o stavu a činnosti oddílu jachtingu při Slavoji Litměřice z.s. 
3. Žádost o finanční podporu taneční skupiny Funky Dangers při Slavoji Litoměřice z.s. 
4. Žádost o grant pan A. C., Litoměřice  
5. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku pan P. B., Litoměřice 
6. Různé 

 
Konec jednání: 17:10 hod. 

Termín příštího jednání: bude včas upřesněn   

Zapsala: Hana Pospíchalová 

 

 

 

 
 
 
 
 
 



 
 
1.Mgr. Rita Vlčková – sportovní jarmark 
 
Zdravé město Litoměřice plánuje na podzimní měsíce v rámci Dnů zdraví uskutečnit sportovní jarmark, kde 
by se prezentovaly jednotlivé sportovní kluby.  
 
 
2.Pan Karel Němec – oddíl jachtingu při Slavoji Litoměřice z.s. 
 
Pan Karel Němec podal informace o stavu a činnosti oddílu jachtingu při Slavoji Litoměřice z.s. 
 
 
3.Žádost o finanční podporu taneční skupiny Funky Dangers při Slavoji Litoměřice z.s. 
 
Taneční skupina Funky Dangers při Slavoji Litoměřice z.s. žádá o finanční podporu ve výši 15.000,- Kč pro 
účast na Mistrovství Evropy Hip Hop Unite Vídeň, které se konalo ve dnech 30.-31.5.2014.  
 
Zástupci Slavoje Litoměřice z.s. přislíbili další finanční podporu ve výši 5.000,- Kč.   
 
Komise sportu při RM doporučuje RM poskytnutí účelové dotace ve výši 10.000,- Kč z rozpočtu odboru 
ŠKSaPP – ÚZ – 03241/3200 – MS, šampionáty, … 
 
 
4. Žádost o grant pan A. C., Litoměřice  
 
Pan A. C., Litoměřice žádá o poskytnutí grantu ve výši 120.000,- Kč na závody v Supermotu.    
 
Komise sportu při RM nedoporučuje RM poskytnutí grantu.  
 
 
5. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku pan P. B., Litoměřice 
 
Pan P. B., Litoměřice žádá o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 10.000,- Kč na dopravné pro účast na 
turnajích a trénincích. Pan P.B. hraje florbalovou ligu vozíčkářů v Mostě.    
 
Komise sportu při RM doporučuje RM poskytnutí účelové dotace ve výši 10.000,- Kč z rozpočtu odboru 
ŠKSaPP, ÚZ - 03241/3200 – MS, šampionáty, handicap. sportovci, …    
 

6.Různé 

Ing. Andrea Křížová přítomné informovala o průběhu rozpracovanosti Koncepce rozvoje sportu 
v Litoměřicích, která by měla býti dokončena do 31.7.2014. 

H. Pospíchalová podala informace o plánovaném Mírovém běhu (Sri Chinmoy Oneness-Home Peace Run), 
který proběhne v Litoměřicích ve dnech 30.6. a 1.7.2014 a vyzvala přítomné k aktivní účasti. Jedná se o 
nejdelší štafetový běh na světě, který probíhá už od roku 1987.   

 
 
 


